

Referat

Deltagere:

Bestyrelse: Anja, Sara

Suppleanter: Mona, Karen

Fraværende: Sabrina

Referent: Sara

Punkt 1

Opsamling på afventende sager

- Ventilationsanlæg – punkt fra forrige bestyrelsesmøde
- Grus på sti
- Aftale med gartner
- Handicapparkering
- Markvandring
- Kloakdæksel

Sara har skrevet til administrationen og rykket for svar samt bedt om at få mail adresse til teknisk d.d.

Punkt 2

Havehegn – forslag fremlægges

Sara laver forslag med billede til hovedbestyrelsen. Inden det sendes til administrationen sendes det rundt til bestyrelsen + suppleanter for kommentarer.

Punkt 3

Udvendigt råderetskatalog

Der holdes fast i det udvendige råderetskatalog, der allerede er udarbejdet.

Herudover vil vi gerne have følgende tilføjet:

Det skal være tilladt at plante blomster/buske inden for hækken på havesiden.

Murene mellem boliger skal holdes fri for krukker m.v.

Det skal være tilladt at sætte en havelåge op på havesiden. Lågen skal være sort.

Det skal være tilladt at opsætte læhegn på havesiden. Et fag i hver side af terrassen. Detaljeret forslag udarbejdes og sendes til administrationen. Hovedbestyrelsen skal godkende forslaget hvorefter boligforeningen skal søge om dispensation ved kommunen.

Det er ikke tilladt at opsætte trampolin i haven eller på fælles arealer.

Er det tilladt at sætte et fast paraplytørrestativ op i haven?

Er det tilladt at sætte pavillon op på terrassen? Det skal være tilladt at sætte en pavillon/telt op hvis der skal være fest, men denne skal fjernes igen dagen efter.

Punkt 4

Medlemmer til repræsentantskabet

Vil Mona?

Det er Mona ikke interesseret i.

Vil Sabrina tage af sted?

Sabrina deltog ikke i mødet, så dette er endnu uklart.

Vi vil gerne lægge det ud til afdelingens beboere for at se om nogen kunne være interesseret i at tage pladserne i repræsentantskabet.

Punkt 5

Sommer/grillfest – status på udarbejdelse af invitation

Anja har lavet invitation med to datoforslag. Det bliver den dato flest kan. Su til Anja i postkasse senest 27-05-19. Vi vil gerne bruge af de penge vi har i driftsbudget.

Punkt 6

Evaluerings af åbent hus arrangement

Vi vil som udgangspunkt holde ét åbent hus om året. Sara udarbejder et skriv der beskriver hvordan afdelingsbestyrelsen kan kontaktes, såfremt man har punkter/emner, man ønsker at afdelingsbestyrelsen skal tage op. Dette deles ud sammen med invitationen til sommerfesten.

Punkt 7

Husk kommende møder ☺

Kommende bestyrelsesmøder:

28-05-19 kl. 19:30 hos Anja nr. 116
25-06-19 kl. 19:30 hos Karen nr. 108
17-09-19 kl. 19:30 hos Sabrina nr. 110
29-10-19 kl. 19:30 hos Sara nr. 132
26-11-19 kl. 19:30 hos Mona nr. 128

Punkt 8

Eventuelt

- Hvad gør man som beboer hvis naboen ikke holder sin have som der står skrevet i det udvendige råderetskatalog?
Kunne det være en mulighed at hvis der bliver givet 3 advarsler at der herefter bestilles en gartner på lejerens regning?

Referat er godkendt af alle mødedeltagere